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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor ér véget a vizsgálat?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz .

Tisztelt Miniszter Asszony!

2001 augusztusa és 2002 márciusa közötti időszakban az egyik fővárosi kórházban
működő dialízis állomás vezetője a művese kezeléseken átesett betegeken olyan klinikai
tüneteket és jelenségeket észlelt, ami megítélése szerint a szokásos szövődmények
kategóriájába nem volt beilleszthető . Az osztályon elhunyt betegek száma és tüneteik alapján
az állomás vezetője bejelentéssel élt. A bejelentésben foglaltak szerint a betegek állapota
rosszabbodott, miután a dialízis kezelésekhez nem az addig szokásos, hanem a korábbiaktól
eltérő vénás szereléket használták .

A közvéleményt felháborította a közel száz gyanús haláleset, melyek a szolgáltató
felelősségét is felvetik. A sajtó munkatársai a hiteles tájékoztatás érdekében adatokat szerettek
volna gyűjteni az ügyről, de falakba ütköztek .

A mai napig csak annyit tudunk, hogy a Budapesti Rendőr-főkapitányság 2002
áprilisától foglalkozás körében elkövetett, halált okozó gondatlan veszélyeztetés vétségének
alapos gyanúja miatt nyomozást kezdett ismeretlen tettes ellen .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Tavalyi kérdésemre azt a választ adta, a szakértői vizsgálatok miatt húzódik az ügy lezárása .
Ma, a nyomozás megkezdése után 2 évvel pontot tett-e már a rendőrség az akták végére?
Történt-e vádemelés az ügyben?
Mikor kaphat végre a közvélemény megnyugtató magyarázatot a közel száz ember életet
követelő hemodialízis ügyben?

A gyászoló családok nevében is várom megnyugtató válaszát .
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